
HANDLINGAR
för

VÅRTERMINSSMÖTE

27 november 2023



Innehåll

1 Föredragningslista

2 Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022

3 Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 2021/2022

4 Revisionsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022

5 Information om föreningens ekonomiska status

6 Fastställande av verksamhetsplan för 2023/2024

7 Beslut om budget för verksamhetsåret 2023/2024

8 Propositioner

8.1 Proposition angående firmatecknare andra läsningen

8.2 Proposition angående krav för bli medlem andra läsningen

8.3 Proposition angående medlemsavgift

9 Motioner

10 Funktionärsval

10.1 Nomineringar



Föredragningslista

1. Ordförande förklarar mötet öppnat
Ordförande utbringar en skål

2. Mötesinformation

3. Tid och plats för mötet

4. Val av mötesordförande

5. Val av mötessekreterare

6. Val av justerare

7. Röstlängd
Beslut om vilka som får rösta på mötet, dvs alla medlemmar som är med på mötet

8. Adjungeringar
Beslut om någon som inte är medlem får närvara vid mötet

9. Godkännande av föredragningslista
Tillfälle att lägga till en punkt eller ändra ordningen punkterna tas i

10. Meddelanden

11. Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022

12. Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 2021/2022

13. Revisionsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022

14. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 2021/2022

15. Information om föreningens ekonomiska status

16. Fastställande av verksamhetsplan för 2023/2024
Beslut om FREJAs kommande verksamhet

17. Beslut om budget för verksamhetsåret 2023/2024

18. Propositioner
Ändringar/förslag som styrelsen önskar göra i styrdokument eller i verksamheten

(a) Proposition angående firmatecknare, andra läsningen
(b) Proposition angående krav för att bli medlem, andra läsningen
(c) Proposition angående medlemsavgift

19. Motioner
Ändringar/förslag som medlemmar önskar göra i styrdokument eller i verksamheten

20. Val

(a) Ordförande
halv mandatperiod

(b) Vice ordförande



:

(c) Kassör
(d) Styrelseledamöter

hel mandatperiod
(e) Styrelseledamöter

halv mandatperiod
(f) Revisor
(g) Valberedning

21. Övrigt

22. Ordförande förklarar mötet avslutat



Verksamhetsberättelse 2021-2022

Övergripande
Under verksamhetsåret har FREJA vuxit och fortsatt etablera sig som
förening. Arbetet med att stärka FREJA har skett utifrån den antagna
verksamhetsplanen, med fokusområdena ’Stabilitet och Kontinuitet’ samt
’Nätverk’.

Under verksamhetsåret har FREJA försökt att synas mycket för att värva
fler medlemmar och etablera oss som förening. Detta har vi gjort genom
att bland annat medverka på F-sektionens nollning, både genom tjejträffen
men också genom att vara med på sektionens utskottsafari. Vi har även
delat ut kaffe i Mattehusets foajé för att marknadföra våra kommande
event. Allt detta har bidragit till att FREJA blivit mer välkända inom
hela F-sektionen.

Stabilitet och kontinuitet har varit nyckelord inom vår verksamhet
för att säkerställa att Freja ses som en sund organisation. Samarbetet
med F-sektionen har fungerat bra, där vi har bland annat haft gemensamma
event med utskott från sektionen. Utöver detta har vi även stärkt kontakten
med andra föreningar på LTH såsom D-chip och Elektra. Ekonomin har
fungerat bra och vi har uppskattat det stora startkapital som gett
oss möjligheter att anordna event redan i början av verksamhetsåret.
Föreningen har fortsatt etablera företagskontakter och samarbeten som
möjliggör en ekonomisk trygghet i framtiden

Överlämningen fungerade väl men problematiken med att hela styrelsen
bestod av nya ledarmöten uppmärksammades, det var en ganska lång startsträcka
och det krävdes en hel del arbete för att komma igång med arbetet.
När processen väl var igång fungerade det bra, men med detta i åtanke
jobbade styrelsen för att underlätta ytterligare för efterföljande
överlämningar.

Verksamheten har fungerat bra och varit uppskattad bland medlemmar,
och mycket positiv feedback under året har gjort arbetet med föreningen
väldigt roligt. Vi är glada övar att ha kunnat erbjuda många olika
typer av event till våra medlemmar och fortsätta på det arbete som
tidigare styrelser påbörjat.



Event
Början av verksamhetsåret med FREJA präglades av den pågående coronapandemin.
Men med någorlunda lättade restriktioner kunde vi genomföra den traditionella
tjejträffen i en stor grupp med 38 nya tjejer till F-sektionen och
därmed också en hel del nya medlemmar. Under nollningen fick vi även
möjlighet att vara med på sektionssafarit för att ytterligare synas
bland f-sektionens medlemmar.

Under läsperiod 1 anordnades förutom tjejträff även en persentationsworkshop
på zoom och en väldigt lyckad cykelfest där medlemmarna fick bjuda
hem andra medlemmar på en maträtt innan de åkte vidare till nästa ställe,
vi samlades sedan hemma hos Amanda och Hanna för att sedan avsluta
kvällen på Nation. FREJA anordnade tillsammans med likabehandlingsutskottet
och spindelmännen eventet ’bara spindelMÄN’? där vi diskuterade könsfördelning
bland de olika utskotten på F-sektionen, sedan hade vi även en välbesökt
pluggkväll i fysicum där vi bjöd de anmälda på sushi.

Läsperiod två fortsatte att erbjuda ett fullspäckat FREJAschema. Vi
anordnade en lunchföreläsning för alla medlemmar på F-sektionen tillsammans
med Sveriges Ingenjörer där den kvinnliga rollen i ingenjörsbanschen
diskuterades. Tillsammans med D-chip och LM-proffesuren anordnande
vi en pub med en paneldiskussion med LM-proffesorer för samtliga studenter
vid LTH. Eventet var väldigt uppskattat men oturligt nog låg det samtidigt
som många sektioners höst-terminsmöten, vilket påverkade antalet besökare.

I slutet av 2021 anordnade vi en väldigt lyckad sittning för hela 80
personer på Lunds nation där temat på kvällen var Nobelmiddag. Vi valde
att bjuda in både studenter och alumner, under sittningen delade vi
även ut utmärkelser som till exempel årets FREJA. Vi valde även att
uppmärksamma styrelsen 20/21 med FREJAs guldmedaljer.

I början av året 2022 planerade vi ett företagsevent tillsammans med
Ericson, Electa och D-chip som tyvärr inte blev av på grund av pandemin.
Vi höll även ett event tillsammans med föreningar för teknisk fysik
från Linköpings och Uppsalas universitet. Eventet var planerat att
vara ett heldagsevent som riktade sig till gymnasieelever där tanken
var att förmiddag skulle hållas digital och under eftermiddagen skulle
deltagarna få möjlighet att hälsa på hos de olika universiteten. På
grund av covid hölls eventet helt digitalt istället med ca 40 deltagare.

Under läsperiod tre hade vi även zumbapass på gerdahallen, presentationsworkshop
igen men nu på plats och även en pluggkväll där vi bjöd på Libanesisk
mat. För att uppmärksamma den internationella kvinnodagen hade vi ett
event tillsammans med D-chip och Elektra där vi bjöd på fika och hade
lite olika quiz.

Den sista läsperioden ordnande vi ’Dreja med FREJ’, vilket även detta
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var ett väldigt uppskattat event där deltagarna fick testa på att dreja.
Vi stod även på programbordsmässan under ’Her Tech Future’ och pratade
med gymnasieelever som var intresserade av att läsa på LTH. Efter omtentaperioden
höll vi ett företagsevent på Telavox tillsammans med D-chip och Elektra
där deltagarna fick lyssna på en paneldiskussion mellan anställda kvinnor
på företaget.

I mitten av maj hölls FREJAs årsmöte med en uppslutning på 32 medlemmar
där en ny styrelse, valberedning samt två nya revisorer valdes. På
årsmötet bjöds alla deltagare på poke bowl. Årsmötet var det sista
FREJA gjorde med alla medlemmar innan terminslutet. Den nyainvalda
styrelsen samt föregående styrelser träffades på middag för att utbyta
erfarenheter och lära känna varandra. Senare hölls en digital överlämning
från den avgående styrelsen till den nyinvalda.

FREJAs styrelse 21/22 är otroligt nöjda över verksamhetsåret och är
tacksamma för medlemmarnas stöd.

Verksamhetsåret i siffror
Antal medlemmar: 276

Antal event: 16

Antal besökare på mest besökta event: 119

Vilma Larsson, Styrelseledamot
FREJA
2022-06-23
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Ekonomisk Berättelse 2021-2022

April 2023

2022 har varit ett aktivt år för föreningen. Vi har arrangerat
många event och haft mer pengar i rörelse än vad som var tänkt utifrån
budgeten, men sammantaget har ekonomin varit stabil hela året. Alla
inkomster och utgifter finns att studera i balans- och resultatrapporten,
och nedan följer några kommentarer kring dem i förhållande till budgeten
för 2021-2022.

Värt att notera är budgetposten bankkostnader är större än planerat,
-1761.5 kr istället för -900 kr. Detta beror på att den förra bokförningstjänsten
Fortnox inte sades upp i tid när föreningen bytte till Bokios system.
Detta gjorde att vi fick betala 743 kr för deras tjänst i tre extra
månader. Vi har även betalat swishavgifter på 102 kr.

Posten Företagsintäkter är lägre än planerat (6000 kr istället för
10 000 kr). Detta beror på att ett planerat event med Ericsson ställdes
in på grund av Corona samt att eventet med Telavox inte betalats än.
Föreningen behöver även bli bättre på att ta betalt för samarbeten
med företag utöver arrangemangskostnaderna. Ett dokument med rekommenderade
priser för event med FREJA har satts upp för detta ändamål.

Året avslutades med en utgående balans på -6 541,57 kr, vilket var
i linje med budgeten, och även möjliggjorde för tillträdande styrelse
att ha ett startkapital att börja sitt år med. Detta ansåg vi var
viktigt att möjliggöra då avgående styrelse sett startkapitalet vitalt
för att snabbt komma igång med vårt arbete.

Hanna Råhnängen
2023-04-26
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Resultatrapport
FREJA
802525-4155
Räkenskapsår: 2021-07-01 till 2022-06-30 Utskriven: 2023-04-25
Period: 2021-07-01 till 2022-06-30 Senaste ver. nr.: V165

Period

Rörelsens intäkter
Nettoomsättning
3010 Försäljning 26 998,00
3020 Företagsintäkter 11 682,00
3305 Försäljning tjänster till land utanför EU 6 000,00

44 680,00

Övriga rörelseintäkter
3960 Valutakursvinster på fordringar och skulder av rörelsekaraktär 0,25
3980 Erhållna offentliga stöd m.m. 16 553,00

16 553,25

Summa rörelsens intäkter 61 233,25

Rörelsens kostnader
Varukostnader
4010 Inköp material och varor 16 223,30
4310 Arrangemangskostnader 35 788,33

52 011,63

Försäljningskostnader
5930 Reklamtrycksaker och direktreklam 1 645,69
6110 Kontorsmateriel 144,00

1 789,69

Administrationskostnader
6540 IT-tjänster 3 764,69
6570 Bankkostnader 1 761,50
6590 Övriga externa tjänster 2 997,00

8 523,19

Personalkostnader
7690 Övriga personalkostnader 5 450,31

5 450,31



Summa rörelsens kostnader -67 774,82

Rörelsens resultat
Summa rörelsens resultat -6 541,57

Resultat efter finansiella poster
Resultat efter finansiella poster -6 541,57

Beräknat resultat
Beräknat resultat -6 541,57



Balansrapport
FREJA
802525-4155
Räkenskapsår: 2021-07-01 till 2022-06-30 Utskriven: 2023-04-25
Period: 2021-07-01 till 2022-06-30 Senaste ver. nr.: V165

Ingående balans Period Utgående balans

Tillgångar
Omsättningstillgångar
1510 Kundfordringar 0,00 0,00 0,00
1910 Kassa 17 900,56 -7 541,57 10 358,99

Summa Omsättningstillgångar 17 900,56 -7 541,57 10 358,99

Summa tillgångar 17 900,56 -7 541,57 10 358,99

Eget kapital och skulder
Eget kapital
-0001 Beräknat resultat 0,04 0,00 0,04
2013 Övriga egna uttag 0,00 -39,00 -39,00
2018 Övriga egna insättningar 0,00 39,00 39,00
2099 Årets resultat 16 900,52 -6 541,57 10 358,95

Summa Eget kapital 16 900,56 -6 541,57 10 358,99

Kortfristiga skulder
2440 Leverantörsskulder 0,00 0,00 0,00
2890 Övriga kortfristiga skulder 0,00 0,00 0,00
2899 Övriga kortfristiga skulder 0,00 0,00 0,00
2990 Övriga upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 1 000,00 -1 000,00 0,00

Summa Kortfristiga skulder 1 000,00 -1 000,00 0,00

Summa eget kapital och skulder 17 900,56 -7 541,57 10 358,99



FREJA Årsmöte 2023 
Emma Åkerman och Olivia Karlsson, Revisorer 2021/2022 

2022-04-27 
 

Revisionsberättelse 2021/2022 
Som revisorer är vår uppgift att granska styrelsens arbete å medlemmarnas vägnar och med bland 
annat styrelseprotokoll och bokföring som underlag uttala oss om styrelsens arbete inför årsmötet. 
En annan viktig roll som vi anser att en revisor har är att stötta styrelsen under verksamhetsåret. 
Styrelsen har under verksamhetsåret jobbat väldigt självständig, vilket vi glada över att se. Vi vill dock 
uppmuntra kommande styrelser att använda sig av den stöttning som revisorerna kan ge. Det 
innebär också en mer kontinuerlig kontakt mellan styrelse och revisorer som gynnar föreningen. Vi 
har följt styrelsens arbete och nedan följer en mer detaljerad granskning av ekonomin respektive 
verksamheten i FREJA under verksamhetsåret 2021/2022. 

Ekonomi 

Budget 

Under årsmötet i maj 2021 så sattes budgeten för verksamhetsåret 2021/2022, och då planerades 
ett resultat på -7000kr. Det slutgiltiga resultatet slutade på -6541,57kr. Vi revisorer ser väldigt 
positivt på att det budgeterade resultatet har efterföljt trots att det varit mer pengar i rörelse än vad 
som specificerades i budgeten. Det har gjort att en del poster i budgeten inte har följts såsom 
Arrangemangskostnader och Inköp av material och varor, men vi revisorer anser att det fortfarande 
är inom rimliga gränser. Likt förra verksamhetsåret så har även det här året drabbats av 
coronapandemin.  Events har ställts in eller behövts sadlas om till digitalt event, men trots det så har 
styrelsen lyckats planera och utföra ett flertal lyckade event vilket har bidragit till att mer pengar har 
varit i rörelse än vad som förväntats. Föreningen har växt fortare än vad kunnat förutspås. Dessutom 
kunde ingen veta om och hur pandemin skulle fortgå när budgeten sattes.  

En oförutsedd kostnad för bokföringssystemet Fortnox gjorde att budgeten av bankkostnader 
behövde överstigas med 861,5kr. Den kostnaden tillkom för att den tidigare styrelsen missade att 
säga upp Fortnox i tid. Det är såklart en tråkig utgift, och kan vara en bra påminnelse till kommande 
styrelser att överlämning av framtida deadlines blir tydlig. 

Med det sagt så har styrelsen jobbat för en mer stabil ekonomi och återigen fanns ett startkapital till 
förfogande för den tillträdande styrelsen, vilket också var ett mål i verksamhetsplanen för 
2020/2021. Verksamheten föreningen har inte begränsats av ekonomin. Styrelsen påpekar att de 
behöver ta bättre betalt av företag vid sponsrade event för att inte bara täcka 
arrangemangskostnader. Styrelsen har tagit fram ett förslag på en mall som ska följas. Det ser vi som 
revisorer positivt på eftersom det bidrar till inkomst till föreningen och en mer stabil ekonomi. 
Dessutom blir det lättare för kommande styrelser att vara konsekventa i prissättning av olika event.  

Verksamhet  

Styrelsearbete 

Styrelsen har under hela året visat ett otroligt engagemang för föreningen och medlemmarna och 
har inte bara förvaltat föreningen FREJA, utan dessutom utvecklat den enormt. Trots att även det här 
verksamhetsåret har präglats av coronapandemin har det knappt märkts i engagemang och 
genomförda evenemang.  



FREJA Årsmöte 2023 
Emma Åkerman och Olivia Karlsson, Revisorer 2021/2022 

2022-04-27 
 
Särskilt uppskattat är bredden på genomförda evenemang. Events har riktat sig till hela F-sektionen, 
till gymnasieelever, till FREJA-medlemmar, alumner och studenter. FREJAs nätverk har växt och 
föreningen har synts mycket i flera olika sammanhang, både bland andra föreningar på universitetet, 
i näringslivet, bland andra universitet och även gymnasieelever. Allt detta har lyckats genomföras 
utan att tappa fokus på att skapa värde för de befintliga medlemmarna.  

Styrelsen har skött föreningen mycket bra. De har anpassat sig till rådande omständigheter och fått 
föreningen att växa, både sett till antalet medlemmar men också ökat synligheten inom flera olika 
fält. Ledorden Struktur, Stabilitet och Nätverk från verksamhetsplanen har verkligen efterlevts.  

Styrelsemöten 

Styrelsen höll ca 3-4 protokollförda möten i månaden. Revisorerna uppskattar nivån på 
dokumentation och tydligheten i protokollen.  

Både för revisorernas skull och för framtida styrelsers skull, kan det dock vara önskvärt att samla 
viktiga beslut (ev. tillsammans med ekonomiska uppdateringar och en generell uppdatering om 
verksamheten, vad som genomförts och vad som är planerat) i mer formella och mindre frekvent 
förekommande protokoll. Kanske ett sådant per läsperiod är rimligt? Det gör det enklare att hitta till 
de viktiga besluten och få en överblick, istället för att som idag leta runt bland alla mötesprotokoll. 

Överlag uppskattas dock mötesdokumentationen! 

Stadgar  

Under verksamhetsåret togs ett förslag på nya stadgar med stora organisationsförändringar fram. 
Även om de nya stadgarna inte har trätt i kraft ännu bör arbetet med dessa nämnas, då det är en stor 
del av vad den här styrelsen har arbetat med och kommer lämna efter sig. Stadgeändringarna 
innebär bland annat att styrelsemedlemmar väljs två gånger per år så att halva styrelsen väljs åt 
gången, att vice ordförande väljs av årsmötet samt att även män ska få bli medlemmar i föreningen. 

Revisorerna vill framhålla att det är väldigt viktigt att alla medlemmar har möjlighet att ta till sig vad 
de nya stadgarna innebär, samt att de planerade organisationsförändringarna förmedlas tydligt och 
diskuteras med medlemmarna, då förändringarna i stadgarna påverkar både studentmedlemmar och 
alumner.  

I övrigt kan ett önskemål från revisorerna vara att skriva in i stadgarna att nödvändiga dokument så 
som verksamhetsberättelse, bokslut och bokföring ska tillhandahållas revisorerna senast tre veckor 
innan handlingarna till årsmötet ska skickas ut.  

Verksamhetsberättelse 

Vi revisorer har tagit del av verksamhetsberättelsen från verksamhetsåret 2021/2022. Vi tycker att 
berättelsen ger en sanningsenlig bild av hur verksamhetsåret har förflutit och det arbete som 
styrelsen har gjort. Något som hade kunnat läggas till är vilka ändringar som gjorts/planerats i 
stadgarna. Som nämnt tidigare kommer eventuellt stora stadgeändringar att gå igenom och det kan 
vara bra att belysa i verksamhetsberättelsen. 

Dessutom, för att ge kommande revisorer bästa möjliga förutsättningar för den slutgiltiga 
granskningen önskar vi att verksamhetsberättelse och bokslut skickas till revisorerna i god tid innan 
handlingarna till årsmötet ska skickas ut, så som även nämnts i ovanstående avsnitt. Helst borde 
underlaget skickas till revisorerna så fort bokslut och verksamhetsberättelse finns tillgängliga! 
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Yrkande  

Sammantaget anser vi att styrelsen 21/22 har skött sitt uppdrag mycket bra. Vi vill tacka styrelsen för 
det jobb de har lagt ner på föreningen, samt tacka medlemmarna för förtroendet att få verka som 
revisorer.  

 

Med bakgrund av detta yrkar vi på  

att   årsmötet beviljar ansvarsfrihet för FREJAs styrelse 21/22.  

 

Vid tangenterna, 

Emma och Olivia, revisorer 2021/2022 



Föreningens ekonomiska status 2022-2023

April 2023

Verksamhetsåret började med ett relativt lågt saldo på banken som
begränsade föreningens arbete under början där mycket annat var nytt
för styrelsen. Exempelvis väntade styrelsen med att köpa in tröjor
tills senare under året för att hålla ekonomin stabil. En stor grund
i detta är att föreningens största bidrag sökts av den nya styrelsen
när de går på under hösten. Detta bidraget kallas JÄLM och vi fick
det även i år men i form av en lägre summa än den vi ansökte om. Det
ledde till att budgeten reviderades under höstterminsmötet.

När bidraget väl kom in fick styrelsen en större frihet och kunde
arrangera många roliga evenemang för föreningen. Genomgående under
hela året har styrelsen jobbat mycket med sponsorer vilket lett till
stora företagsintäkter. Utöver detta har många evenemang anordnats
som ökat både inkomster och utgifter.

Föreningens ekonomi är mycket god och styrelsen väntar sig ett plus-
resultat i verksamhetsårets slut trots att det finns ett par utgifter
kvar innan sommaren.

Rebecka Eldh
2023-04-27
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Budget FREJA HT22-VT23 (reviderad)
Budget Hittills Diff

Aktiv verksamhet, bidragsdel
JäLM 15000 15000 0
Stipendie/Bidrag 6800 3798 -3002

Delsumma: 21800 18798 -3002

Aktiv verksamhet, övrigt
Kontorsmaterial -250 -215,7 34,3
Förbrukningsinventarier -150 0 150
IT-tjänster* -200 0 200
Bankkostnader -1000 -1285,5 -285,5
Företagsintäkter 13000 38960 25960
Inköp material och varor** -12700 -19223,13 -6523,13
Arrangemangskostnader*** -13000 -16635,02 -3635,02
Övriga personalkostnader**** -4500 -1402,23 3097,77
Reklamtrycksaker och direktreklam -3000 -2795 205
Försäljning 0 9520 9520

Delsumma -21800 6923,42 19203,42

Total: 0 25721,42 16201,42

Kommentarer:
*Kostnaden för IT-tjänster (internethemsidan) gäller för 2 år och
betalades HT21. Nästa betalning sker HT23. Dommännamn betalas dock varje år.
** Inkluderar inköp av mat och dryck
*** Täcka kostnader för event, som till exempel föreläsare, lokalhyra eller priser.
****Arbetsglädje, här inkluderas kostnad för skifte av avgående styrelse/kommande styrelse



Verksamhetsplan FREJA 2023-2024

Vår vision
FREJAS vision är att skapa trygghet och gemenskap bland kvinnor och icke-binära som
studerar något av programmen på F-sektionen vid LTH. Vi vill att utbildningen och
teknikbranschen ska bli helt jämställd och att alla våra medlemmar känner sig stärkta och
trygga i sin roll som kvinnliga/icke-binära civilingenjörer.

Fokusområden
Verksamhetsplanen 23-24 bygger på två fokusområden. Inom varje fokusområde finns ett
antal mål, verksamhetsplanen beskriver vilka mål, projektmål, som finns för läsåret och
vilken effekt vi vill att dessa ska ha, effektmål.

Verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2023-2024 består av följande områden:

● Struktur och stabilitet
● Nätverk
● Kontinuitet

Struktur och stabilitet
Under verksamhetsåret 23/24 har FREJA fortsatt stärkas som förening och etablera sig
både vid F-sektionen samt TLTH. För att fortsätta stärka föreningen ska FREJA arbeta med
struktur och stabilitet, både gällande föreningens ekonomi samt engagemanget från våra
medlemmar.

För att engagera medlemmarna ytterligare ska FREJA verka för att utöka möjligheterna för
medlemmar att engagera sig och bidra till förening samt fortsätta stärka samarbetet med
företag och andra föreningar för kvinnor och icke-binära vid TLTH.

Projektmål Effektmål

Verka för fortsatt ekonomisk stabilitet. Ekonomin i föreningen ska inte begränsa
den verksamhet som styrelsen vill bedriva.
Nya styrelsen ska ha tillgång till ett
startkapital vid överlämning och
JÄLM-bidrag ska sökas under vårterminen.

Utöka möjligheter för medlemmar som inte
sitter i styrelsen att engagera sig och bidra
till föreningen.

Medlemmar kan engagera sig och få
inflytande över verksamheten. Vi minskar
gapet mellan medlemmar och styrelse.



Engagera alumner ytterligare genom att
bjuda in dem till minst ett event.

Vi får större möjlighet att skapa ett
alumninätverk så att det knyts an mellan
generationerna på F-sektionen och
kontakten till näringslivet förbättras.

Verka för att etablera kontinuerliga
företagssamarbeten och bibehålla goda
kontinuerliga kontakter.

Genom att ha en god kontakt med företag
och hålla kontinuerliga samarbeten
underlättar detta arbetet för att föreningen
ska kunna hålla de event som önskas.

Nätverk
För att vi ska kunna bedriva vår verksamhet behöver vi upprätthålla goda kontakter som kan
bidra med resurser, stöd och utbyte. Vi vill även att medlemmarna ska träffa varandra och
därmed skapa en trygghet inom både studier såväl som arbetsliv. Dessutom vill vi öka
FREJAs synlighet såväl för nya som för äldre studenter.

För att stärka FREJAs nätverk och position inom F-sektionen samt inom TLTH är det viktigt
att fortsätta hålla en god kontakt och samarbeta med dessa föreningar.

Projektmål Effektmål

Vara med på HTF samt vara med och
anordna eventet “vem kan bli ingenjör i
fysik” med föreningar från andra universitet i
Sverige.

Vi verkar för jämställdheten på LTH och på
F-sektionen samt inom teknikbranschen,
visar upp våra program samt inspirerar
andra att läsa på F-sektionen. Dessutom
förbättras kontakten med liknande
föreningar vid andra lärosäten.

Etablera en god relation med de andra
föreningarna på LTH för kvinnor och
icke-binära.

Vi får en god kontakt och samarbete med
liknande föreningar. Våra medlemmar får en
möjlighet att möta studenter från hela LTH.

Hålla minst två event där alla F-sektionens
medlemmar är välkomna.

Genom att synas bland F-sektionens
medlemmar stärks FREJAs nätverk samt
ger oss en chans att lyfta problematiken
kring könsfördelningen inom
ingenjörsbranschen.

Kontinuitet
FREJA har under nästa verksamhetsår funnits i fem år. En stor fördel med att engagera sig i
FREJA är att arbetet har stor frihet. En nackdel med det är att man behöver uppfinna hjulet
varje verksamhetsår. Därför kommer ett fokus under nästa verksamhetsår vara att stärka
kontinuiteten för att underlätta för nästa och kommande styrelse.

Kontinuiteten i FREJA stärks både genom goda överlämningar och återkommande
evenemang.



Projektmål Effektmål

Skapa FREJA-traditioner genom att
fortsätta dela ut FREJA-medaljer.

Genom att skapa och upprätthålla
FREJA-traditioner stärker vi föreningens
nätverk och ger större chans till en stärkt
kontakt mellan medlemmar.

Arrangera evenemang som kan återkomma
varje verksamhetsår, exempelvis en sittning
med nobeltema.

Genom att etablera återkommande
evenemang stärks kontinuiteten i FREJA.
Det kommer dels underlätta för nuvarande
styrelse och dels tydliggör FREJAs roll.

Arrangera ett 5-års jubileum för FREJA Uppmärksamma att FREJA har funnits i 5
år och arrangera ett festligt tillfälle för
studerande och alumner.



Verksamhet Budget
Stipendier och bidrag 21800
Administrationskostnader -5000
Övriga personalkostnader -5500
Evenemangskostnader -11300

Total: 0

Kommentarer:

Budget FREJA HT23-VT24



Propositioner



Proposition
angående firmateckning

Bakgrund
Idag har alla som sitter i Frejas styrelse rätt att teckna föreningens
firma var och en för sig. Det innebär att varje enskild styrelseledamot
ensamt kan ingå avtal för föreningens räkning. I praktiken har dock
enbart ordförande och kassör tecknat firman den senaste åren. Vi i
styrelsen tycker också det är fullt tillräckligt.

Ändringsförslag

Ändra från att samtliga styrelsemöter har rätt att teckna firma var
och en för sig till att enbart kassör och ordförande har rätt att teckna
firma var och en för sig.

Yrkande
Vi yrkar därför

att i paragraf 3 i stadgarna stryka "Föreningens firma kan
tecknas av styrelsens ledamöter var och en för sig" och
ersätta med "Föreningens firma kan tecknas av kassör och
ordför var och en för sig"

Linn Rydberg
6/12-22

Vilma Larsson
6/12-22



Proposition
angående krav för att bli medlem

Bakgrund
FREJA är en liten och relativt nystartad förening. Fram tills nu har
FREJAs medlemsystem bestått av en enkät i google vilket har gett en
bra och smidig start av föreningen. Däremot hade ett stabilare och
säkrare medlemsystem hade varit till nytta både för medlemmar och styrelse.
Dels genom att styrelsen har bättre översikt över de aktiva medlemmarna
samt att medlemmarnas personuppgifter kan skyddas bättre. Likt F-sektionen
vill FREJA ansöka om att vara en medlemsförening till unga forskare
för att kunna ge en stabilare organisation och ta del av deras medlemsystem.
Detta kräver dock att föreningen inte kan avgränsa vårt medlemskap
till endast tjejer och icke-binära. Unga forskare kräver att alla
oavsett könstillhörighet har rätt att bli medlem. Trots att vem som
kan bli medlem i föreningen förändras kan verksamheten fortgå som tidigare
där vissa event riktar sig mot endast tjejer och ickebinära och andra
event där alla medlemmar är målgruppen. Som medlem i FREJA kommer
man också automatiskt bli medlem i unga forskare.

I och med att f-sektionen tar mot masterstudenter vill FREJA ge
möjlighet till dem att bli medlem. Därför vill vi utöka till att även
de som läser de specificerade programmen nedan.

Ändringsförslag
I stadgarna §4 Medlemskap ändra från att endast tjejer och ickebinära
kan vara medlemmar till alla som studerar eller har studerat på något
av programmen som tillhör f-sektionen och vill främja föreningens syfte
har rätt att vara medlem.

Yrkande
Vi yrkar därför



att ...
Ersätta följande stycke:
Alla kvinnor och icke-binära som studerar och har studerat
på något av programmen teknisk fysik, teknisk matematik
och teknisk nanovetenskap vid Lunds Tekniska Högskola samt
accepterar föreningens stadgar har rätt att bli medlemmar.
Ansökan om medlemskap samt utträde sker skriftligt till
föreningen. Medlemskapet ska regelbundet bekräftas.
Medlemsavgift fastställs årligen.
med:
Alla som studerar och har studerat på något av
nedanstående program:

• Civilingenjörsprogrammet i Teknisk Fysik

• Civilingenjörsprogrammet i Teknisk Matematik

• Civilingenjörsprogrammet i Teknisk Nanovetenskap

• Masterprogrammet Photonics

• Masterprogrammet Nanoscience

• Masterprogrammet Machine Learning, Systems and Control

vid Lunds Tekniska Högskola samt accepterar föreningens
stadgar och vill bidra till föreningens syfte har rätt
att bli medlem. Ansökan om medlemskap samt utträde sker
skriftligt till föreningen. Medlemskapet ska regelbundet
bekräftas. Medlemsavgift fastställs årligen.

Vilma Larsson
6/12-22

Linn Rydberg
6/12-22
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Proposition
angående fastställande av medlemsavgift

Bakgrund
Medlemsavgiften ska årligen fastställas enligt stadgarna.

Yrkande
Vi yrkar därför

att ... fastställa medlemsavgiften för läsåret 2023/2024 till
0kr.

Vilma Larsson
24/4-23



Motioner



Funktionärsval



Nomineringar

Valberedningen väljer att nominera följande personer till posterna som väljs på vårtrminsmötet
2023.

Ordförande Halv mandatperiod Ebba Rakuljic Feldt

V ice ordförande Emma Ekberg

Kassör Lovisa Werselius

Styrelseledamot Hel mandatperiod Linn Tufvesson

Styrelseledamot Hel mandatperiod Lina Nilhammar

Styrelseledamot Halv mandatperiod Kajsa Engvall

Styrelseledamot Halv mandatperiod Vilma Sterner

Revisor Elin Persson

V alberedning Elin Persson

Ellen Andreasson
24-04-2023

Ida Björsing
24-04-2023

Lisa Fredriksson
24-04-2023

Tejal Kumra
24-04-2023

Tilda Gasslander
24-04-2023
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